

Restaurants
食品餐饮设备行业



Restaurants

食品餐饮设备行业

For decades, T&S Brass has been supplying quality faucets and plumbing products to the restaurant and foodservice market. With more than 60 years in the foodservice market from QSR to fine dining, T&S has a deep understanding of the special challenges of the restaurant setting. We have a range of products to help meet these unique needs.

数十年来，T&S公司一直致力于针对不同市场提供各种高品质的五金产品。60多年的食品餐饮设备行业经验，从快餐厅到顶级西餐厅，T&S公司的每一件产品都体现出独特的用心和个性化的设计理念，满足不同客户的产品需求。

“Lead-free” — Legislation in several states restricts the amount of lead in plumbing fixtures to less than .25 percent. T&S makes a complete line of products compliant with these requirements for foodservice establishments that want to reduce the potential for even minimal lead exposure.

“Lead-free”——美国几个州立法限制五金产品的铅含量必须小于0.25%。T&S公司拥有完全满足此项法律的整个产品线，提供更健康的优质产品。



Water and energy conservation — T&S has been a leader in water conservation for decades with various low-flow products, sensor and metering faucets, and low-leak cartridges. Our pre-rinse units have long been the standard of the industry while still delivering class-leading cleaning times. And important to any restaurant owner is the energy and cost savings that accompany water savings: every gallon of water not used is one less gallon of water to heat or dispose of.

节水环保——数十年来，T&S公司产品一直保持着节水环保产品的领先地位。我们拥有各种低流量的产品、感应龙头、计量式龙头和防漏阀芯。我们的花洒喷枪远远满足还超过行业要求的清洗标准。帮助客户大大地节省了运营成本——减少用水费用，污水处理费用和加热水需要的能源费用等。

Antimicrobial — Hygiene is an important consideration in a restaurant setting, especially in the restroom areas where users expect sanitary fixtures. T&S makes a line of products with an antimicrobial coating. This coating cleans easily and keeps plumbing surfaces more hygienic by inhibiting the growth of microbes that can cause illness.

抗菌概念——“清洁卫生”在整个食品餐饮设备中是最重要的。T&S公司提供一系列具有抗菌涂层的产品，更易清洗并确保产品表面不滋生细菌，从而满足一些客户对公共卫生区域的卫生要求。

From kitchen to restroom — As a leader in foodservice plumbing, T&S has quality products for all aspects of the kitchen, including pot fillers, glass fillers, faucets, pre-rinse units, gas hoses, and washdown hose reels. And we can help keep restrooms cleaner with sensor and metering faucets.

从厨房到卫生间——作为食品餐饮设备行业产品的领跑者，T&S公司以高品质满足厨房设备的每一面，专为厨房环境使用需求而设计。产品包括汤、锅注水龙头，推杯龙头，各种商用厨房龙头，花洒喷枪装置，天然气管和洗地龙头。同时我们还提供电子感应龙头和计量式龙头。

See the inside illustration to get an overview of where T&S products have been engineered to meet these needs and more in a typical restaurant setting.

天仕产品都给您最完美的专业解决方案。



Why choose T&S? 为什么选择T&S产品？

Quality and durability. T&S products are highly recognized throughout the industry as well-built, long lasting and durable. We test our products through millions of test cycles before failure – far more than regulations require, and far more than our competitors.

高品质和耐用性：T&S产品凭借实用性与设计感的完美结合，得到客户广泛认可。产品均经过上百万次的严格测试，远远高于行业标准和竞争对手。

Interchangeability. We create our parts to “mix and match,” making it easy to order the ideal product for any need. And part stocking is simplified, as there are fewer proprietary replacement parts to keep on hand.

互换性：方便快捷地更换产品各零配件，享受高度灵活性。并真正减少成品库存。

Fast shipping. Our exclusive 24-hour Quick Ship program ensures that orders received before noon are processed the same day.

准时出货：24小时内快速出货，向等待说再见。



Water conservation. T&S has been a leader in water conservation for decades, before “green” was “in.” We now offer more water-saving components than ever before, including one of the world’s highest-performing and lowest water use pre-rinse spray valves.

节约用水：T&S产品一直是节约用水方面的行业领跑者。我们提供更多款节水的零配件，高性能和超节水的花洒喷枪装置。

Family owned. Although we’ve been growing for more than 60 years, we’re still family owned, helping us to move quickly to take care of our customers in a personal way that the giants can’t match.

家族企业：T&S公司从1947年设立至今，始终引领食品餐饮设备行业的行业标准。

For complete product information or to place an order, visit www.tsbrass.com or call 1.800.476.4103.

完整的产品信息或者要订购产品，请登录www.tsbrass.com或拨打4008-200-229。



T&S Restaurant Products 相关产品信息:

Dipperwell/Glass Filler 流水井、推杯龙头



Pantry Faucet 工作台龙头



Eyewash 洗眼器



Pedal Valve 脚踏阀



Gas Hose 天然气气管



Pot and Kettle Filler 汤、锅注水龙头



Hand Sink Faucet 洗手槽龙头



Pre-Rinse Unit/Mini Pre-Rinse Unit
花洒喷枪、迷你花洒喷枪



Hose Reel/Vacuum Breaker 洗地龙头、真空调节阀



Sensor Faucet 电子感应龙头



Lavatory Faucet 卫生间龙头



Service Sink Faucet/Waste Drain 水槽清洗龙头、排水阀





LOADING DOCK

卸货平台:

- Service Sink Faucet • 清洗水槽龙头
- Hose Reel • 洗地龙头
- Vacuum Breaker • 真空调节阀

FOOD PREP AREA

食物准备区域:

- Hand Sink Faucet • 洗手槽龙头
- Vacuum Breaker • 真空调节阀
- Pantry Faucet • 工作台龙头
- Eyewash • 洗眼器
- Hose Reel • 洗地龙头

KITCHEN/COOK AREA

厨房/烹饪区域:

- Hand Sink Faucet • 洗手槽龙头
- Pedal Valve • 脚踏阀
- Eyewash • 洗眼器
- Hose Reel • 洗地龙头
- Gas Hose • 天然气管
- Pre-Rinse Unit • 花洒喷枪
- Vacuum Breaker • 真空调节阀
- Dipperwell • 流水井
- Pot and Kettle Filler • 汤、锅注水龙头
- Glass Filler • 推杯龙头
- Sensor Faucet • 电子感应龙头
- Pantry Faucet • 工作台龙头

DISH ROOM

清洗工作间:

- Pre-Rinse Unit • 花洒喷枪
- Waste Drain • 排水阀
- Hand Sink Faucet • 洗手槽龙头
- Hose Reel • 洗地龙头
- Vacuum Breaker • 真空调节阀
- Sensor Faucet • 电子感应龙头

RESTROOMS

休息室:

- Lavatory Faucet • 卫生间龙头
- Sensor Faucet • 电子感应龙头

MAINTENANCE ROOM

维修间:

- Hand Sink Faucet • 洗手槽龙头
- Pedal Valve • 脚踏阀
- Eyewash • 洗眼器
- Service Sink Faucet • 清洗水槽龙头
- Hose Reel • 洗地龙头
- Vacuum Breaker • 真空调节阀

BAR

吧台:

- Mini Pre-Rinse Unit • 迷你花洒喷枪
- Hand Sink Faucet • 洗手槽龙头
- Glass Filler • 推杯龙头
- Pedal Valve • 脚踏阀
- Sensor Faucet • 电子感应龙头

WAITRESS STATION

服务人员工作间:

- Mini Pre-Rinse Unit • 迷你花洒喷枪
- Hand Sink Faucet • 洗手槽龙头
- Glass Filler • 推杯龙头
- Sensor Faucet • 电子感应龙头





About T&S

With a steadfast commitment to quality, T&S Brass has set industry standards for more than 60 years and introduced a number of plumbing innovations, including the market's first pre-rinse unit and the foot pedal valve.

Today, T&S manufactures and sells faucets, fittings, and specialty products and accessories for foodservice, industrial, commercial plumbing, and laboratory markets. Its products have become the standard for the majority of U.S. hospitals, schools, restaurants, prisons, and public facilities.

At our headquarters in Travelers Rest, SC, our associates take pride in consistently delivering the finest in craftsmanship and service. We produce more than 5,000 quality products and parts that meet the requirements of the Buy American Act.

T&S sells meticulously designed and rigorously built products on nearly every continent. Still family owned and operated, reliability remains the fundamental principal behind everything we do.

关于T&S公司

每一件T&S产品都展现行业的最高水准，这是T&S公司恒久不变的企业精神。在这一精神的指引下，T&S精益求精的制造工艺，打造出设计和性能完美结合。最先在市场上推出花洒喷枪装置和脚踏阀等产品。T&S公司制造和销售各种水龙头、零配件、专业产品，并提供给食品饮料设备行业、商用建筑、工业建筑、医疗和实验机构等领域。

在Traveler Rest, T&S美国总部，我们以坚持提供最好的产品和快速服务而自豪。T&S公司生产有超过5000种产品和零配件来满足所有客户的需求。

T&S公司不仅在美国商用五金行业担当着重要角色，而且在近20年中将业务伸向全球，加拿大、澳大利亚、日本、欧洲。南美等区域和国家。

T&S公司坚信：客户的信任和支持是T&S事业的基石，是前进的动力。T&S将继续提升产品质量、建立卓越的声誉，继续保持业界的领先地位！



RELIABILITY BUILT INSM

www.tsbrass.com

info@cp-asia.com

中国代表处：上海市长宁区中山西路1277号，
海螺大厦1号楼308室（邮编：200051）
China Representative office: Suite 308, 3/F,
Conch Building 1, No. 1277, Zhongshan Road (W),
Shanghai, China 200051
电话：86-21-6128-3908
传真：86-21-6128-3901

香港代表：香港观塘兴业街20号，
联合兴业工业大厦7楼B室
Hong Kong Representative office: Factory B, 7/F,
Union Hing Yip Factory Bldg., 20 Hing Yip Street,
Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong
Tel: (852) 2621-3001
Fax: (852) 2621-3002

工厂地址：上海市浦东外高桥保税区德林路368号
A楼一层A部分
Factory Address: Section A, First Floor, Building A,
368 Delin Road, WQFree Trade Zone,
Pudong, Shanghai
客服热线：4008-200-229
Service Number: 4008-200-229